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 וועד מקומי קיסריה                                       

 6.9.20מיום  23פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 ליאור בר  – יו"ר הוועד  משתתפים:

שמוליק נובהארי, דבי נייקרוג, רוית ברמי, יעל טמיר,  : מושיק סגל, אילן בן יעקב, חברי הוועד

 אלי רוט, אילנה סיגל

 מוריה חצב רוקמן, חגי דדי.  חסרים:

 אורחים:  

 כרמל אברהם חברי מליאה:

 מירה חונוביץ, דב מגן  חברי וועדת ביקורת :

 מאיר ישי, רפי דהן  חברי וועדת דת :

 אופיר מנור  חבר וועדת תחבורה :

 מירי רווה, רותם גוטמן  –  "חדשות קיסריה"עיתון 

 נושאים: 

 בהתאם לסדר היום שהופץ. •

 22אישור פרוטוקול ישיבה מס'  •

  1נושא 

  -חוף הקשתות 

התחיל טיפול בחוף, החוף גודר והותקנו מצלמות. חלק מטיפול בחוף נעשה מתקציב  –ליאור 

הוועד אך למעשה תושבים טוענים כי "אבדנו את חוף הקשתות", התושבים כמעט ואינם  

 מגיעים לחוף עקב צפיפות של אנשים שרובם אינם מתושבי קיסריה.

ין לנו את הים, החוף אינו מוסדר,  ביישוב ששוכן על חוף הים אך למעשה א אנחנו גרים  – דבי

אין מציל, אין נגישות ואין גישה נוחה, אין שירותים. בסוף השבוע החוף עמוס ורועש ואינו 

 "מזמין" להשתמש בו. 

חובה לדאוג להנגשה לחוף ע"י תשלום דמי כניסה יהיה אפשר לארגן ולסדר את  – מושיק

 החוף. 

צריך לחשוב איך להחזיר לישוב את חוף הים שהינו נכס היסטורי, דבר זה יקרה  – ליאור

לראוי יש לזמן ישיבה מסודרת בהשתתפות  כנראה רק בעונה הבאה. כדי להפוך את חוף הים 

 קק"ל.החפ"ק, רשות הטבע והגנים ו
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 החלטה:

נושא חוף הקשתות הועלה לדיון ע"י חברת הוועד דבי נייקרוג, חברי הוועד מסכימים כי  

הנושא חשוב וצריך להכין תוכנית עבודה בשיתוף עם החפ"ק, מועצה אזורית חוף כרמל, 

רשות הטבע והגנים, רשות העתיקות וגופים נוספים כדי לגבש תוכנית מסודרת לשיקום  

שתות לתושבי קיסריה אשר מתלוננים כי החוף הפך למפלט לכל האזור כולו והנגשת חוף הק

 מלבד תושבי קיסריה אשר מדירים רגלם מהחוף. 

 ליאור יוציא מכתב לגיא גולדיג והעתק לראש המועצה.

לישיבה הבאה תוכן מפת תצ"א כדי שנוכל לקבל החלטות. היות והעונה לקראת סיומה כל 

 הבא.העבודה בחוף תיתכן רק בקיץ 

 גידור קבוע לפארק חרוב  – 2נושא 

 פארק חרוב הוא האפשרות היחידה נכון לעכשיו לערוך אירועים.   –ייקרוג נדבי 

היות ולפארק לא קיים גידור קבוע, בכל אירוע מתבצע גידור זמני שהינו יקר ולא כדאי, לכן  

 ₪.  100,000 -עלה רעיון לגדר את כל הפארק )עלות גידור קבוע הינה כ

נושא גידור הפארק ע"י דבי חברת הוועד, לאחר בדיקה מתברר כי נכון יותר וכלכלי  החלטה:

לגדר את פארק חרוב באופן קבוע או חצי קבוע וחברי הוועד מבקשים לבדוק אפשרויות אלה, 

הגידור הקבוע או חצי קבוע יבטל את ההוצאות הגבוהות וכך ינותב הכסף לצרכי הקהילה 

 א מכתב לגיא גולדיג ובו בקשה לדיון  בנושא ספציפי זה. האחרים. ליאור יוצי

   20.45יעל עוזבת את הישיבה בשעה 

 2020לשנת תקציב הוועד המקומי  – 3נושא 

קיבל מנדט לתזכר את חברי הוועד בנושא התקציב השנתי. שמוליק הציג מצגת   שמוליק 

וכן את ההוצאות הצפויות עד לסוף השנה. על פניו    2020המפרטת את ההוצאות לשנת 

נראה כי יתרת התקציב תספיק לסיים את כל היעדים העומדים בפני הוועד עד לסוף שנת 

 הכספים.

 מתאר עדכונים בנושא תוכנית ה – 4נושא 

בוועדה  9/9/20-מושיק מציג את התנגדויות הוועד במקומי לתוכנית המתאר שתדון ב

המחוזית  חיפה, צוות תוכנית המתאר בראשותו של מושיק מיפתה את כל הנושאים ובעזרת  

ויציג את  9/9/20-ייעוץ משפטי הגישה את ההתנגדויות. הוועד מוכן לישיבה שתתקיים ב

 הוועד. השגותיו וימשיך לעדכן את 

 סכנה מיידית ושינויים דחופים בנושא תחבורה ושילוט. –  12שכונה   – 5נושא 

אופיר המשמש יו"ר וועדת תחבורה ביישוב מבקש את תמיכת חברי הוועד ליישום מידי של  

ההמלצות להוספת פסי האטה, "במפרים" ושילוט מתאים, זאת בעקבות תאונות רבות 

ף. הוועד מאשר את המלצות וועדת התחבורה ליישום  בשכונה שהביאו לפגיעות ברכוש בגו

 בקדם, וזאת בכפיפות לאישור יועץ תנועה. 

 מכתב לגיא גולדיג בנושא ייצא בהקדם.
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 עדכון בנושאי ביטחון – 6נושא 

במפגש שהתקיים עם מפקד תחום מנשה יצאה דרישה למשטרה  – וועדת ביטחון  - אלי

 .13להגביר את נוכחות המשטרה בשכונה 

 כמו כן הייתה דרישה לרשום דוחות למקיימי המסיבות הרועשות בשכונה. 

בנוסף יצאה בקשה לקדם את נושא השיטור הקהילתי שייתן מענה לדוחות וסכסוכי שכנים,  

 תלונות תושבים וכיוצא בזה.

א נוסף שעלה הוא "נקודת הזנק" שבה אמור להיות שוטר ואמבולנס לטיפול בבעיות נוש

 שמתעוררת.

 –דיון פתוח 

 8יש לתת מענה למקום קבוע לרבה סמואל, נמצא מקום בשכונה -יו"ר וועדת הדת  רפי דהן  

, אסיף איזק הסכים אך החפ"ק לא אישר, אסיף ביקש שוועדת הדת תביא להצבעה מקום בו  

יוקצה לרפורמים קרקע או חדר כמו כן גם למשפחת נאג'ח / השכונות הצפוניות לא נמצא 

 מקום קבע. 

 יש לבחון בזהירות את פריסת בתי הכנסת באזור. 

וועדת הדת להגיש את המלצותיה על נייר עבודה שיידון בישיבת הוועד  מהוועד מבקש 

 ועצה ולחפ"ק. הבאה. במידה וההמלצות יאושרו נעבירה את החלטת הוועד למ

 בנושא הסברה ודוברות לצח"י.   -אילנה סיגל 

בפגישה שהתקיימה עם רון כיתרי היה ניסיון למסד את נושא ההסברה והדוברות של צח"י 

 קבל.תאך כרגע הנושא לא סגור ונושא ייצוג הוועד לא ה

 יש צורך לצאת בתקנון עבודה מסודר.

   9/8/20מיום  22ליאור מעלה להצבעה את פרוטוקול ישיבה מס' 

 הפרוטוקול אושר ברוב קולות.

 21.40ליאור נועל את הישיבה בשעה 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


